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PROTOKÓŁ XV SESJI 
Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

z dnia 26 listopada 2015 roku  
Obecni – wg listy obecności 

Czas trwania obrad – od godz.17.00 do godz. 18.35 

Prowadzący – przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice Grażyna Janawa  

Protokolant – pracownik biura Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice – A. Natkaniec 

Miejsce – siedziba Rady Dzielnicy ul. Miśnieńska 58, Kraków 

Ad. 1 

Otwarcie Sesji 

Na wstępie prowadząca posiedzenie przewodnicząca Grażyna Janawa przywitała radnych 

dzielnicy, gości,  stwierdziła obecność radnych w liczbie zapewniającej quorum i rozpoczęła 

XV sesję słowami „Rozpoczynam XV sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 

26.11.2015r.  

Ad. 2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca G. Janawa odczytała projekt porządku obrad, który  

obejmował: 

       1.   Otwarcie XV sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu XIV sesji Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice z dnia 22.10.2015  

4. Procedowanie projektów uchwał: 

Druk Nr 100 (projekt Zarządu) w sprawie proponowanej lokalizacji szaletu miejskiego wraz 

z przyłączami wod.-kan., elektroenergetycznym i zagospodarowaniem terenu na terenie 

Dzielnicy XV Mistrzejowice – Planty Mistrzejowickie.  

Druk Nr 101 (projekt Zarządu) w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2016. 

Druk Nr 102 (projekt Zarządu) w sprawie przystanku o nazwie „Cedyńska” dla linii 

autobusowych nr 123 i 159 „na żądanie”. 

Druk Nr 103 (projekt Zarządu) w sprawie terminowego użyczenia części nieruchomości nr 

43/33 obr. 5 Nowa Huta przy ul. św. Maksymiliana M. Kolbego w Krakowie. 

Druk Nr 104 (projekt Zarządu) w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Królowej Marysieńki w Krakowie. 

Druk Nr 105 (projekt Zarządu) w sprawie dzierżawy części działki nr 284/24 obr. 2 

jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy ul. Do Fortu w Krakowie. 

5. Oświadczenia i komunikaty 

6. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca G. Janawa poinformowała, że do chwili otwarcia sesji nie wpłynęła żadna 

inna inicjatywa uchwałodawcza uprawnionej statutowo grupy radnych.  

W związku z powyższym prowadząca posiedzenie zawnioskowała o przyjęcie porządku 

obrad XV sesji na dzień 26.11.2015 r. Porządek obrad został przyjęty w drodze głosowania: 

/Za-17, P-0, W-0/ - jednogłośnie 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu sesji 

Kolejnym punktem porządku obrad było zatwierdzenie protokołu XIV sesji.  Przewodnicząca 

G. Janawa poinformowała, iż protokół z sesji rady wykładany jest do wglądu w siedzibie 
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dzielnicy, co najmniej 3 dni robocze przed terminem następnej sesji. Protokół XIV sesji z dnia 

22 października 2015 r. wyłożony był do wglądu od dnia 20 listopada br. Do chwili otwarcia 

XV sesji Państwo Radni nie złożyli pisemnych wniosków dotyczących sprostowania treści 

protokołu. W związku z powyższym protokół XIV sesji z dnia 26.10.2015 r. został uznany za 

przyjęty. 

 

Ad. 4.  

Druk Nr 100 (projekt Zarządu) w sprawie proponowanej lokalizacji szaletu miejskiego wraz 

z przyłączami wod.-kan., elektroenergetycznym i zagospodarowaniem terenu na terenie 

Dzielnicy XV Mistrzejowice – Planty Mistrzejowickie.  

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała Przewodnicząca G. Janawa. 

Referentem tematu był członek Zarządu Sławomir Dymacz. 

Projekt uchwały wg druku nr 100 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, ds. Współpracy z Instytucjami 

i Organizacjami Pozarządowymi, ds. Budżetu Obywatelskiego i Dialogu Społecznego, 

Infrastruktury Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska, Kultury, Edukacji, Porządku 

Publicznego i Praworządności, Zdrowia i Polityki Społecznej. 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców. Obecni na sali radni 

nie wyrazili chęci zabierania głosu w dyskusji. Projekt uchwały wg druku nr 100 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-20, P-0, W-0/ jednogłośnie  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/100/2015 w sprawie proponowanej lokalizacji szaletu miejskiego wraz z przyłączami 

wod.-kan., elektroenergetycznym i zagospodarowaniem terenu na terenie Dzielnicy XV 

Mistrzejowice – Planty Mistrzejowickie.  

 

Druk Nr 101 (projekt Zarządu) w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XV Mistrzejowice na rok 2016. 

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała Przewodnicząca G. Janawa. 

Referentem tematu był członek Zarządu Sławomir Dymacz. 

Projekt uchwały wg druku nr 101 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, ds. Współpracy z Instytucjami 

i Organizacjami Pozarządowymi, Rewizyjna, Budżetowa. 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców. Obecni na sali radni 

nie wyrazili chęci zabierania głosu w dyskusji. Projekt uchwały wg druku nr 101 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-20, P-0, W-0/ jednogłośnie  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/101/2015 w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

XV Mistrzejowice na rok 2016. 

 

Druk Nr 102 (projekt Zarządu) w sprawie przystanku o nazwie „Cedyńska” dla linii 

autobusowych nr 123 i 159 „na żądanie”. 

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała Przewodnicząca G. Janawa. 

Referentem tematu był członek Zarządu Sławomir Dymacz. 
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Projekt uchwały wg druku nr 102 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, ds. Współpracy z Instytucjami 

i Organizacjami Pozarządowymi, ds. Budżetu Obywatelskiego i Dialogu Społecznego, 

Kultury, Edukacji, Porządku Publicznego i Praworządności. 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców. Obecni na sali radni 

nie wyrazili chęci zabierania głosu w dyskusji. Projekt uchwały wg druku nr 102 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-20, P-0, W-0/ jednogłośnie  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/102/2015 w sprawie przystanku o nazwie „Cedyńska” dla linii autobusowych nr 123 i 

159 „na żądanie”. 

 

Druk Nr 103 (projekt Zarządu) w sprawie terminowego użyczenia części nieruchomości nr 

43/33 obr. 5 Nowa Huta przy ul. św. Maksymiliana M. Kolbego w Krakowie. 

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała i zreferowała Przewodnicząca 

G. Janawa.  

Projekt uchwały wg druku nr 103 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, ds. Współpracy z Instytucjami 

i Organizacjami Pozarządowymi, Infrastruktury Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska, 

Porządku Publicznego i Praworządności, Budżetowa. 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców. Obecni na sali radni 

nie wyrazili chęci zabierania głosu w dyskusji. Projekt uchwały wg druku nr 103 został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-20, P-0, W-0/ jednogłośnie  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/103/2015 w sprawie terminowego użyczenia części nieruchomości nr 43/33 obr. 5 

Nowa Huta przy ul. św. Maksymiliana M. Kolbego w Krakowie. 

 

Druk Nr 104 (projekt Zarządu) w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Królowej Marysieńki w Krakowie. 

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała Przewodnicząca G. Janawa. 

Referentem tematu był członek Zarządu Sławomir Dymacz. 

Projekt uchwały wg druku nr 104 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, Budżetowa, ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Dialogu Społecznego, 

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  W temacie 

planowanej inwestycji przy ul. Królowej Marysieńki wypowiedzieli się radni: Janusz Pasik, 

Piotr Żołyniak, Jakub Cieśla. Po wyczerpaniu listy mówców projekt uchwały wg druku nr 104 

został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-20, P-0, W-0/ jednogłośnie  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/104/2015 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Królowej 

Marysieńki w Krakowie. 
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Druk Nr 105 (projekt Zarządu) w sprawie dzierżawy części działki nr 284/24 obr. 2 

jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy ul. Do Fortu w Krakowie. 

W imieniu Zarządu Dzielnicy treść projektu uchwały odczytała i zreferowała Przewodnicząca 

G. Janawa.  

Projekt uchwały wg druku nr 105 pozytywnie opiniowały komisje merytoryczne:  

Infrastruktury Komunalnej i Planowania Przestrzennego, ds. Współpracy z Instytucjami 

i Organizacjami Pozarządowymi, ds. Budżetu Obywatelskiego i Dialogu Społecznego, 

Infrastruktury Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska.  

W dalszej kolejności prowadząca posiedzenie otworzyła listę mówców.  Do głosu zapisał się 

radny Bogdan Sudoł, który zapytał o realizację w roku 2016 zadania z zakresu remontu drogi 

przy ulicy Do Fortu. Odpowiedzi udzieliła przewodnicząca Grażyna Janawa. 

W dalszej kolejności projekt uchwały wg druku nr 105 został poddany pod głosowanie.  

Głosowanie: /Za-19, P-0, W-1/  

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu.  

Prowadząca obrady stwierdziła, że Rada Dzielnicy XV Mistrzejowice podjęła uchwałę                          

nr XV/105/2015 w sprawie dzierżawy części działki nr 284/24 obr. 2 jednostka ewidencyjna 

Nowa Huta przy ul. Do Fortu w Krakowie. 

Ad. 5.  

Oświadczenia i komunikaty 

Po rozpoczęciu sesji mieszkaniec osiedla Tysiąclecia przekazał wszystkim obecnym na sali 

radnym kopię pisma (skarga) w sprawie zmiany i przesunięcia kilku przeszkód w dolnej 

części zjazdów z górek saneczkowych, z których korzystają dzieci i młodzież, w tym brak 

odpowiedzi na złożone w dniu 7 października br. pismo do Zarządu Dzielnicy w sprawie 

ścieżek rowerowych w Mistrzejowicach. Po wręczeniu pisma mieszkaniec opuścił salę obrad.  

Przy procedowaniu kolejnego punktu porządku obrad ”Oświadczenia i komunikaty” członek 

Zarządu Maciej Olszański odniósł się do zarzutów zawartych w piśmie mieszkańca. Wyjaśnił, 

że sugerowana przez mieszkańca zmiana projektu oraz przebudowa schodów na terenie parku 

wiązałaby się z kosztami oszacowanymi przez ZIKiT na ok 90-120 tys. zł. Jest to kwota, 

która umożliwia realizacje np. mini boiska dla dzieci, doposażenia placu zabaw lub realizację 

innych projektów adresowanych do najmłodszych. Schody w obecnym kształcie zostały 

zaprojektowane z  uwzględnieniem zasad ergonomii oraz bezpieczeństwa, w związku z tym 

Zarząd nie podziela zdania o konieczności przeznaczenia dodatkowych środków na ich 

przebudowę. Co do pisma z dnia 07.10.2015 r. faktycznie nie została udzielona mieszkańcowi 

odpowiedź.  Zwłoka w terminie udzielenia odpowiedzi na ostatnie z wystosowanych pism 

spowodowana była zapytaniem Zarządu Dzielnicy skierowanym do Zespołu zadaniowego ds. 

polityki rowerowej w Krakowie. Uzyskana w ostatnich dniach odpowiedź zawiera informacje 

o planowanym włączeniu ścieżki rowerowej na odcinku Wiślicka – Rondo Piastowskie do 

budżetu miejskiego na rok 2016. Powyższe informacje wraz ze stosownym wyjaśnieniem 

zostaną przekazane mieszkańcowi w formie pisemnej. Na koniec swojej wypowiedzi członek 

zarządu wyjaśnił, że ujęty w piśmie z dnia 26.11.2015 r., zarzut dotyczący osoby Konrada 

Maciejowskiego wiceprzewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice jest 

krzywdzący, ponieważ osobą, która uczestniczyła w wizji lokalnej w terenie z udziałem 

wnioskodawcy i prowadziła rozmowy był członek Zarządu Maciej Olszański, o którym nie 

ma wzmianki w wystąpieniu.  

Radna Beata Lampart poinformowała o złożonym przez Zespół Szkół Poligraficzno-

Medialnych w dniu 09.11.2015 r. piśmie w sprawie włączenia boiska sportowego do 

programu „Rewitalizacja przyszkolnych obiektów sportowych” prosząc Zarząd Dzielnicy 

o stosowne poparcie. Wniosek Zespołu Szkół Poligraficzno-Medialnych zyskał poparcie 

Komisji Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy. 



str. 5 
 

Przewodnicząca Grażyna Janawa poinformowała o: 

- realizacji zadania na terenie Samorządowego Przedszkola Nr 187 w zakresie budowy mini 

boiska. Obecnie ZIS przygotowuje podłoże pod budowę boiska. Dalsza realizacja zadania 

będzie dofinansowana ze środków ZIS w roku 2016.  

- spotkaniu, które odbyło się w dniu 29.10.2015 r. w siedzibie dzielnicy z udziałem 

zainteresowanych mieszkańców, radnych, przedstawicieli wspólnoty mieszkaniowej 

i Stowarzyszenia Mieszkańców Mistrzejowic w sprawie rozwiązania komunikacyjnego 

w rejonie ul. Do Fortu. Ze względu na różnorodności opinii w przedmiotowej kwestii 

w najbliższym czasie Zarząd Dzielnicy podejmie decyzję, co do dalszego postępowania 

i poinformuje zainteresowanych sprawą. 

- Wigilia dla mieszkańców Mistrzejowic znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej 

odbędzie się w dniu 16 grudnia godz. 13.00 w Klubie Kultury „Kuźnia” os. Złotego 

Wieku  14. Realizatorem zadania i dysponentem środków jest Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Krakowie. 

- Prezydent Miasta Krakowa Jacek Majchrowski i Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury 

Józefa Grodecka zapraszają na Galę rozpoczynającą kampanię społeczną „Bądźmy 

wrażliwi”. Gala w Nowohuckim Centrum Kultury w chwili obecnej już trwa – 

rozpoczęcie nastąpiło o godz. 17.30 

- w dniu 6 grudnia w kościele na os. Tysiąclecia odbędzie się kolejny z cyklu koncert 

„Tobie śpiewamy”. Rozpoczęcie godz. 18.00. Wystąpi Chór i Orkiestra Kameralna 

Bazyliki Ojców Cystersów w Mogile. 

- Zarząd Dzielnicy na wniosek Spółdzielni Mieszkaniowej „Mistrzejowice – Północ” 

zorganizował spotkanie w siedzibie dzielnicy w dniu 20.11. na temat propozycji 

utworzenia trzeciego wyjazdu w os. Bohaterów Września z udziałem przedstawicieli Rady 

Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Oświecenia” i „Mistrzejowice – Północ”. Na 

spotkanie przybyli tylko przedstawiciele Rady Nadzorczej SM „Mistrzejowice –Północ” 

oraz mieszkańcy z  os.  Bohaterów Września zamieszkujący w zasobach 

SM „Oświecenia”. Ze względu na brak przedstawicieli Rady Nadzorczej SM 

„Oświecenia” spotkanie okazało się bezprzedmiotowe. 

- Wiceprzewodniczący Konrad Maciejowski poinformował, że w dniu 13 listopada 

w Zespołu Szkolno-Przedszkolnym Nr 5 na os. Oświecenia odbył się coroczny turniej 

sportowy w piłce nożnej i siatkowej z okazji Święta Odzyskania Niepodległości dla 

uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych.  

Radny Piotr Żołyniak poinformował o dobiegającym końca pierwszym etapie tworzenia 

parku Reduta na Prądniku Czerwonym. W dniu 11 grudnia w Multikinie nastąpi ogłoszenie 

wyników głosowania internetowego, a tym samym zwycięskiego pomysłu na Park Reduta. 

Prezentacja zwycięskiego projektu to dopiero początek działań w nowo powstającym parku. 

Początek 2016 roku zostanie poświęcony na kwestie administracyjno-projektowe (miasto 

zamierza przeznaczyć na budowę parku ponad 6 milionów złotych) oraz przygotowanie 

finalnego projektu architektonicznego na bazie założeń mieszkańców. Zakończenie budowy 

parku planowane jest na jesień 2017 roku.  

Następnie radny P. Żołyniak zwrócił się do Zarządu o nawiązanie kontaktu z Zarządem 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony w celu spowodowania usunięcia awarii doświetlenia 

nowopowstałego Smoczego Skweru przy ul. Bohomolca. Pomimo, że plac zabaw znajduje się 

na terenie Dzielnicy III, to korzystają z niego również dzieci z Mistrzejowic ze względu na 

bliskie sąsiedztwo z os. Oświecenia. Jak ustalił radny P. Żołyniak w latarniach oświetlenia 

terenu skweru awarii uległy zapłonniki. Radny poinformował, że w przedmiotowej sprawie 

nawiązał kontakt z inspektorem ZIKiT-u. 

Kolejny temat poruszony przez radnego P. Żołyniaka dotyczył jego interwencji w sprawie 

nieświecących lamp ulicznych przy wjeździe  w osiedle Oświecenia (na odcinku od ul. 
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Bohomolca do ul. Marchołta – w kierunku bloku nr 45 i 45). Po tej interwencji SM 

„Oświecenia” usunęła awarię.  

Radny Jakub Cieśla zawnioskował o zwołanie posiedzenia Zarządu z udziałem 

przewodniczących komisji merytorycznych dzielnicy w celu omówienia planów pracy 

komisji na zbliżający się nowy rok budżetowy. Przewodnicząca G. Janawa zaproponowała 

termin 10 grudnia godz. 17.00 w siedzibie dzielnicy. Obecni na sesji przewodniczący komisji 

zaakceptowali powyższą propozycję.  

Członek Zarządu Sławomir Dymacz omówił przebieg delegacji z udziałem radnych dzielnicy 

w miesiącu listopadzie br. W temacie odbioru prac związanych z bieżącym utrzymaniem 

ogródków jordanowskich głos zabrał radny Marcin Starczyński, który uczestnicząc 

w odbiorach zwrócił uwagę i uczulił radnych na najczęściej powtarzające się usterki i uwagi.  

Radny Dominik Dmochowski poinformował o funkcjonującym już przystanku przy 

Cmentarzu Batowice.  

Radny Andrzej Bularz zwrócił się z zapytaniem w sprawie przeniesienia przystanku w 

os. Piastów zlokalizowanego przy ul. Popielidów na wysokości Zespołu Szkół Salezjańskich 

i Szkoły Podstawowej Nr 89. Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca G. Janawa, która 

poinformowała, że Zarząd Dzielnicy zwrócił się do ZIKit-u o przeniesienie wnioskowanego 

przystanku komunikacji miejskiej dla linii nr 153, 159, 193. 

Radny Andrzej Mazur poinformował, że w związku z pismem MPO, które wpłynęło do biura 

dzielnicy zasięgną opinii w Spółdzielni Mieszkaniowej „Mistrzejowice-Północ” w sprawie 

wskazania nowej lokalizacji dla kompletu pojemników do selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych znajdującego się obecnie na os. Bohaterów Września 58.  Spółdzielnia nie 

wskazała na swoim terenie innej lokalizacji dla tych pojemników.   

Ad. 6. 

Zamknięcie sesji 

Prowadząca posiedzenie przewodnicząca G. Janawa poinformowała o terminie kolejnej sesji 

zaplanowanej na dzień 17 grudnia 2015 r. godz. 17.00. Następnie zamknęła XV sesję 

słowami: „Zamykam XV sesję Rady Dzielnicy XV Mistrzejowice w dniu 26.11.2015 r. 

Dziękuję”.     
 

 

Protokolant:                                                    Zatwierdzam: 

 
                                                         Przewodnicząca 

                       Rady i Zarządu Dzielnicy XV Mistrzejowice 

 

          Agnieszka Natkaniec                                                                Grażyna Janawa 

 

 
 

 

 

 
 


